
Jeg har haft den bedste oplevelse med e-cigaretter, jeg har selv røget i noget tid, men er nu næsten 

ved det punkt, hvor jeg kun damper. Jeg mener at folk vil vende tilbage til de gamle cigaretter, hvis 

lovforslaget bliver gyldigt. Jeg føler virkeligt at i bude tænke jer om, istedet for at være sådan nogle 

klaphatte! Det lovforslag er virkelig dumt! Det er både billigere og også sundere end de gamle 

smøger 
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